

# Humanistiska föreningen

## Styrelsemötesprotokoll #13

2023-06-13

<u>Styrelseledamöter</u>		<u>Närvarande</u>
Oliviae Odenskiöld	Ordförande	x
Anna Sjöström	Vice ordförande	x
Kat Bergström	Sekreterare	x
Alexander Hallberg	Skattmästare	
—	Vice skattmästare	
Erika Sjöström	Klubbmästare	x
Lillevi Dotta Hagström	Vice klubbmästare	x
—	Programansvarig	
—	Vice programansvarig	
Marie Börjesson	Övermarskalk	x
Alexander Löf	Vice övermarskalk	
Claire Lindsay	Informationsansvarig	x
Irina Grön	Vice informationsansvarig	
<u>Övriga</u>		
Bengt Novén	Inspektör	
Anna Börjesson	Sakrevisor	
Anders Ebbe Nyman	Sakrevisor	
Stefanie Tagesson	Sakrevisorsuppleant	

LD ES  
AB 1

### 1. Mötets öppnande

Ordförande Oliviae Odenskiöld förklarar mötet öppnat kl 18:25

### 2. Justering av röstlängd

7 närvarande styrelseledamöter äger rösträtt, varav en via zoom.

### 3. Godkännande av föredragningslista

Föredragningslistan godkänns med tillägg av 9e samarbetsavtal och 15b Isabelle Ståhl disputationsmiddag 8/9

### 4. Val av mötessekreterare

Oliviae nominerar Kat Bergström till mötessekreterare.

Styrelsen beslutar

*att* välja Kat Bergström till mötessekreterare.

### 5. Val av justerare tillika rösträknare

Erika Sjöström nominerar sig själv till justerare tillika rösträknare för mötet.

Styrelsen beslutar

*att* välja Erika Sjöström till justerare tillika rösträknare för mötet.

### 6. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll #4, #5, #7, #8, #9 & #10 godkänns och läggs till handlingarna.

### 7. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

### 8. Sekreterare

Kat är föredragande.

Kat har inget att säga, annat än att det är kul att vara här.

Anna uppmanar styrelsen att komma ihåg att skriva under kvarvarande protokoll från terminen.

### 9. Presidiet

#### a. Rapport: Gula villan + kansli

Villan är stängd för terminen, vissa av kanslisterna kan tänka sig att fortsätta till hösten. Städdag för villan har ännu inte skett, detta bör planeras in. Kat och Oliviae samarbetar kring doodle eller kalkylark för planering.

Lillevi erbjuder sig att skapa ett dokument med tydliga städrutiner och instruktioner för kanslisterna, så att de kan få detta till hösten.

Styrelsen bör även fråga Akademiska Hus om rensning av avlopp etc till hösten, Oliviae ansvarar för att kontakta dem.

#### b. Val av firmatecknare

Presidiet föreslår att välja Alexander Hallberg till firmatecknare för Humanistiska föreningens styrelse 2023

Styrelsen beslutar

*att* välja Alexander Hallberg till firmatecknare och att direktjustera beslutet.

ES 2 KB

**c. Insparken**

En person har sökt till insparksgruppen hittills, Ester. Claire kontaktar Ester om detta. Planeringsmöte för insparken föreslås till början av augusti. Oliviae kan ordna ett doodle-dokument för detta.

**d. Stadgerevidering**

i. Stadgerevidering för val av seniorer behövs.

Styrelsen beslutar

att ta fram ett förslag på kommitté som kan arbeta med frågan, förslagsvis med minst tre seniorer och minst tre styrelsemedlemmar. Detta ska tas fram till nästa föreningsmöte.

ii. Styrelsen diskuterar även att en handlingsplan för upprätthållande av likabehandling, riktlinjer för visselblåsande och anti-mobbningsarbete inom styrelsen och föreningen bör tas fram. Detta skulle eventuellt kunna genomföras av den ovan nämnda kommittén.

Möjligtvis skulle en kontaktperson kunna utnämnas bland sakrevisorerna eller seniorerna, dessa ska diskuteras mer på sommarkonferensen.

**e. Samarbetsavtal**

Det nya samarbetsavtalet HumF har godkänt innehåller bland annat möjligheter för samarbete kring pubar och event, samt att kåren ska arbeta för reducering av avgiften vid medlemskap i fler föreningar.

*Paus 19:11*

*Mötet återupptas 19:33*

**10. Skattmästeriet**

Oliviae är föredragande, då Alexander Hallberg inte kan närvara. Alexander H har skickat info till styrelsen via mail.

**a. Lägesrapport**

Alexander H ligger fortfarande efter med underlag, främst för att nya arbetsuppgifter tillkommit, men börjar nu komma ikapp.

Kvittoskrivaren som varit trasig har blivit reparerad och kommer tillbaka till villan imorgon.

**b. Rapport: Möte med investeringsrådet**

Alexander Hallberg har skickat in en rapport från mötet.

HumF har i dagsläget god ekonomi men på mötet med fakulteten framkom att de har dålig ekonomi i nuläget och granskar alla utgifter och intäkter, däribland bidraget till HumF.

**11. HumF Klubbmästeri**

**a. Utvärdering tidigare pubar**

Lillevi lyfter att nya villkor behöver tas fram för samarbetet med SoFa, specifikt när vi säljer mat - då det sålts HumF mat på de gemensamma pubarna men intäkterna från detta har gått till SoFa.

**i. Board game and quiz pub 31/5**

Puben gick bra och det blev en rolig efterfest.

LD  
63 3 AB



## **ii. Karaokepub 2/6**

Puben gick jättebra förutom att två 2kg påsar vegetarisk pyttipanna blivit stulna och hade blivit uppätta av någon då det var dags för pub. Lillevi noterar att det kan vara personer som kunnat komma in i köket under dagtid, och att kanslisterna i så fall brustit i sin översikt av villan.

Det är viktigt att inga utomstående får komma in i köket (utom i speciella fall) av just sådana här skäl, och av säkerhetsskäl. När mat tar slut på detta sätt hotar det även möjligheten att servera alkohol. Under dagtid bör bar och kök hållas låsta, allt detta ska med i de nya rutinerna för kanslisterna som Lillevi tar fram.

## **b. Välkomstfesten HT 23**

SuS kommer ha en välkomstpub 25/8. HumF kan ha sin välkomstpub den 1/9. Under välkomstfesten bör föreningen ha utökad servering. Bemanning för detta bör säkras upp så tidigt som möjligt, och avlönad bemanning för köket är eventuellt ett alternativ.

KM tackar nej till ett eventuellt samarbete med Shotluckan.

## **12. Programutskottet**

### **a. Humhum**

Det har gått bra för kören under våren, till hösten saknas fortfarande en körledare.

### **b. Bokcirkel**

Bokcirkelns författarträff gick bra, alla hade det jättetrevligt. Det var färre som kom än som hade anmält sig, 11 totalt. Bokcirkelledare för engelska bokcirkeln saknas fortfarande till höstterminen. Claire lägger ut om detta i föreningens kanaler.

Budgeten för bokcirkeln bör ses över till hösten, bokcirkeln är prioriterad,

### **c. Övrigt**

Inga övriga evenemang planeras i dagsläget.

## **13. Övermarskalksämberet**

### **a. Utvärdering: Kandidatcermonin**

Marie är föredragande

Cermonin gick bra, det blev lite färre närvarande från styrelsen än förväntat. Endast Marie och Oliviae var närvarande men lyckades ordna en fin ceremoni ändå. Marie har fått tackmail och frågor i efterhand om att bli medlem i HumF. Det blev alldeles för mycket gurka över.

Oliviae tillägger att hon var lite nervös och glömde presentera kören men annars gick det jättebra.

#### 14. Informationsutskottet

##### a. Nyhetsbrev #6

Nyhetsbrev #6 kommer inför nästa termin, efter sommarkonferensen.

##### b. Hemsidan

Läget med hemsidan är oförändrat, utskottet arbetar fortfarande med att förbättra hemsidan.

##### c. Pins

För 300 pins skulle vi betala 4600 + moms, vill vi ha fler kan vi få dem billigare. Då dessa pins kommer fortsätta gå åt beställer föreningen förslagsvis 500st för ett lägre pris.

Styrelsen beslutar

*att* beställa 500 pins.

#### 15. Externuthyrningar

##### a. Kriminologiska institutionens julfest 15/12

Då den 15/12 eventuellt är sista chansen till bar för terminen kommer presidiet kontakta Kriminologiska institutionen och föreslå andra datum.

##### b. Isabelle Ståhl disputationsmiddag 8/9

Styrelsen beslutar

*att* godkänna uthyrningen preliminärt, men presidiet kommer prata vidare med Isabelle Ståhl om huruvida annat datum skulle kunna fungera.

#### 16. Inbjudningar

Inga nya inbjudningar har inkommit.

#### 17. Under mötet väckta frågor

##### a. STARK

Marie undrar om vi kan samarbeta med STARK, det går dåligt för dem. Kanske att HumF kan erbjuda dem att bli underförening. Lillevi inflikar att de är en jättetrevlig förening. Skulle de bli underförening skulle de förmodligen vilja ordna en pub i månaden, i och med att den enligt traditionen ska vara pub efter varje tentavecka. Marie kontaktar dem för att gå vidare med detta.

##### b. Nya investeringar

Lillevi har tagit upp med investeringsrådet att ordna en ny spis, discokula mm.

##### c. Nattugglefest

Lillevi föreslår nattugglefest för terminsstart HT, rejv-stämning.

##### d. Pubrutin

Väskor ska alltid kontrolleras för att undvika medhavd alkohol.

##### e. Klubbmästeri övrigt

Erika kommer behöva ordna med extra bubbel till kommande evenemang

##### f. Märken

Angående märken: ett antal planerade designer saknas fortfarande, och ingen beställning har lagts. Detta bör åtgärdas snarast, föreningen bör kunna ersätta för design. Michelle behöver en tydlig deadline, i nuläget har bara ett av fyra designkoncept kommit in.

Om föreningen ska få märkena levererade i tid till starten av höstterminen bör all design vara klart inom två veckor. Michelle vill ha alla instruktioner på mail och en klar deadline, Lillevi ser till att detta sker senast i slutet av veckan.

**g. Oliviae hälsar att hon tycker om alla jättemycket.**

**18. Mötets avslutande**

Mötet avslutas kl 20:52

Justeras



Oliviae Odenskiöld  
Ordförande

Kat Bergström  
Mötessekreterare



Erika Sjöström  
Justerare

